
 

 
 

NTUNHS International Student Scholarship 
國立臺北護理健康大學國際生獎學金設置要點 

103 年 12 月 18 日研發處處務會議審議通過 

106 年 3 月 30 日研發處處務會議修訂通過 

109 年 11 月 8 日研發處處務會議修訂通過 

112 年 11 月 7 日研發處處務會議修訂通過 

◥ Purpose / 獎學金設置目的 

NTUNHS offers an international scholarship to encourage distinguished international 
students to study in Taiwan and reduce their financial burden during their period of 
study. 
國立臺北護理健康大學提供國際獎學金，茲以鼓勵優秀的國際學生前來台灣就 

讀，並減輕他們於就學習期間的財務壓力。 

 
◥ Eligibility / 申請資格 

Students who receive scholarships from Taiwan government organizations or 
participate in NTUNHS Joint Programs with Overseas Universities, such as the 
International Montessori Master Degree Program, are not eligible to apply for 
NTUNHS scholarships. 
所有在學之國際生皆可申請。若已於臺灣政府機構獲得獎助學金或有參加 

NTUNHS 與海外大學合作的聯合計畫(如國際蒙特梭利碩士專班)，將不具申請 

NTUNHS 獎學金資格。 

The scope of the scholarship is as follows:獎助學金範圍如下: 

(1) New students: applicants who are admitted to NTUNHS are eligible for a full 
tuition waiver for 1 academic year, including all tuition and credit fees. 
新生: 被 NTUNHS 錄取的申請人在 1 個學年內具資格免除全額學費，包括 

所有學費和學分費用。 

 

(2) Senior students: Students who meet the academic requirements for the NTUNHS 
scholarship during the current academic year are eligible to apply for a waiver of 
tuition and fees for the next academic year. 
*Grade within the top 20% of your grade: Full tuition waiver. 
*Grade within the top 50%: Tuition remission, students only need to pay $16,000 
NTD. 
舊生:   符合 NTUNHS 當前學年度學業要求的學生有資格申請下一學年度學
費和費用的減免。



*在年級中排名前 20% : 全額學費減免。 

*年級中排名前 50%：學費部分減免，學生只需支付新台幣 16,000 元。 

 
◥ Period of scholarship/  獎學金申請年限 

Postgraduate students, at most, may continuously receive scholarships for 3 years. 
同一受獎生受領本助學金之期限，至多 3 年 

 
◥ Application period /申請時間 

1. Grade 1 students shall file an application for the scholarship when replying 
to the intention letter for enrollment. Please fill out the application form and 
email it. 
新生應在回覆入學意向書時提交獎學金申請。請填妥申請表格並透過電
子郵件寄出。 

 
2. Grade 2 and Grade 3 students shall file an application before July 31st 

every year. Please turn in the following documents to B103 when applying. 
舊生應於每年 7 月 31 日之前提交獎學金申請。請在申請時交以下文件至
B103 辦公室。 

 

    ◥ Duties of the scholarship recipients / 獎學金生義務 
 

 1. Students in the first and second year of the International Program are required 
to take a non-credit mandarin course.  
國際學程一、二年級的學生有義務參與研習 0學分必修的華語課程，勿無
故缺席、遲到、早退，華語成績與出席率將會列入續領申請審核條件。 
 
2. Scholarship recipients are required to serve as volunteer mentors for 
international students, assisting with airport pickups, orientation to campus, and 
other related tasks. 
獎學金受獎者，有義務擔任外籍學生新生輔導志工，協助接機、認識校園等

工作。 

 
◥ Announcement date of results / 獎學金結果 
 

The scholarship result would be announced at the end of August, committee 
has the final words. 

    獎學金申請結果將於八月底公佈，審查委員會有最後裁量權 



 

 

外 籍 學 生 獎 學 金 申 請 表 
National Taipei University of Nursing and Health Sciences 

International Student scholarship application Form 
一、申請人資料 APPLICANT’S PERSONAL INFORMATION 

 
 

姓 Last/Family Name 名: First/Given Name 
  

Legal name 
Last/Family/Sur (Enter name exactly as it appears on official documents.) First/Given 

Middle (complete) Jr., etc. 
 

學號 

Student No. 
護照號碼 

Passport No. 
居留證號碼 

ARC No. 
   

國籍 

Citizenship 
生日 

Birth Date(M/D/Y) 
  

性別 

Gender 
聯絡電話 

Contact No. 
電子信箱 

Email address 
 

M 
 

F 
  

緊急連絡人資料 

Contact person information 
連絡人姓名 

Name 
關係 

Relationship 
連絡電話 

Contact No. 
Line / What’s  APP 

ID 
    

 
國 立 臺 北 護 理 健 康 大 學 



 

二、教育背景 ACADEMICS（Educational Information）   

 
最高學歷 Highest Degree/ Diploma 

校名 School Name 獲頒學位 Degree(s) Earned 
  

入學年月Entry Date(M/Y) 畢業日期 Graduated Date(M/D/Y) 

  

現在攻讀學資訊 Current major you are studying   
主修領域 Major 獲頒學位 Degree(s) Earned 

  

入學年月Entry DateMY 授予學位日期 Degree Expected MDY 
  

成績記錄 
Grade 

學年度 
Academic Year 

 

學業成績 
Academic Grade 

 
 

操行成績 
Conduct Grade 

 
 

聲明 
Declaration 

1. 我同意提供本申請書所需填寫之個人資料，並同意國立臺北護理健康大學

得依所需業務蒐集、處理及利用個人資料。 
2. 我瞭解若我於受獎期間中途休學或遭退學，北護外籍學生獎學金將立

即被中止。 
3. 我同意若於北護外籍生獎學金期間如有受學校申誡以上之處分者，自處

分確定後下個學期起，註銷其受獎資格。 
4. 我並未領取臺灣任何獎學金，並確認以上填寫之個人資料無誤， 否則將被
中止獎學金。 
1. I agree to provide personal information required in this application form, and I also 
agree that NTUNH reserves the right to collect, handle, and use my personal 
information. 
2. I understand that my NTUNHS scholarship will be terminated immediately if I 
drop out, withdraw, or being expelled from NTUNHS. 
3. I understand that during my NTUNHS Scholarship period, if I get a written official 
warning or more severe penalty from NTUNHS as a result of misconduct in the 
academic year, the scholarship will be terminated in the following semester after the 
penalty is finalized. 
4. I hereby declare that I have not received any scholarship sponsored by 
Taiwan Government and certify that the personal information on the application 
form is accurate. I understand that if the personal information is not accurate, 
the NTUNHS scholarship will be terminated. 
簽名 Signature:        日期 Date(M/D/Y):     
 



 

三、繳交資料清單Checklist 

A complete application must include the followings; all documents must be arranged in the 
order according to this “Checklist”. 

（申請人務必就已繳交之資料，在下面表格之繳交註記欄內打勾Please tick the items that you 
have submitted.） 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

審查情形 RECOMMENDATION OF REVIEWERS（OFFICE USE ONLY） 
 

本校審查意見（ 申請人勿填） 
Recommendation of Reviewers（Office Use Only） 

初審意見 

申請入學之外國學生申請資料： 
 
□獎學金申請表 
□讀書計畫 
□履歷/自傳 
□成績單 
□學生證/入學許可 影本 
□推薦信 
□其他學術傑出表現與榮譽證明文件 

備註： 

 
 

獎 學 金 委 員 會

審 查 意 見 

□通 過  理由：   

□ 第一種：減免全額學雜費 
□ 第二種：減免學費/學分費 
□ 第三種：減免雜費 

 
□不通過 理由：   

 

註記 
Check 

繳交資料清單 
Items of Documents for NTUNHS Scholarship Application 

 獎學金申請表 1 份 
A completed Scholarship Application Form 

 讀書計畫 
Study Plan 

 履歷/自傳 
Resume/Biography 

 最近學年成績單 
Current Official (Annual) Academic Transcript 

 
在學證明/入學許可 影本 
Certificate of enrollment/offer letter（New student only） 

 推薦信 
Recommendation letter 

 其他學術傑出表現與榮譽證明文件 
Any academic distinctions or honors you have received 
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